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Aktualni predsjednik Općinskog vijeća Općine Sračinec, Domagoj Bačani, na predstojećim

lokalnim izborima bit će kandidat Hrvatske demokratske zajednice za načelnika Općine.

Predstavljajući svoj program na konferenciji za novinare održanoj u četvrtak u Sračincu, 

Bačani je istaknuo da je njegova želja da „politički  rat“ u općini Sračinec, koji vlada između

dvije politike istog tvorca, konačno prestane. 

- Smatram da je za dobrobit svih naših mještana potrebno da konačno na čelu imamo 

ljude koji spajaju i razmjenjuju ideje i projekte, a ne da dižu ego spomenutom tvorcu. 

Program koji predlažem našim sumještanima okrenut je upravo njima te nam oni moraju 

biti prioritet i nit vodilja u razvoju naše općine – kazao je Bačani.

Njegov se predizborni program temelji na četiri polazne točke, a prva je od njih 

demografija.



- Zdušno ću se zalagati za sufinanciranje izgradnje prve nekretnine mladim obiteljima, 

starosne dobi do 35 godina te za smanjenje cijene vrtića za prvo dijete, dok bi Općina 

financirala punu cijenu vrtića za drugo i svako sljedeće dijete – kazao je Bačani.

Govoreći o gospodarstvu, rekao je da se ono temelji na razvoju gospodarske zone u 

Sračincu, kroz privlačenje IT sektora i obnovljivih izvora energije te da se Općina Sračinec 

u tom razvoju mora ugledati na poduzetničke zone Kneginec i Ljubeščica. 

Kada je riječ o obrazovanju, besplatna školska kuhinja prvo je što će uvesti u Osnovnu 

školu Sračinec i Područnu školu Svibovec Podravski, obećao je Bačani:

- Smatram da svako dijete zaslužuje topli obrok, kao i besplatan školski pribor bez kojeg 

djeca ne mogu kvalitetno pohađati nastavu. Također, za vrijeme mog načelničkog 

mandata, plan mi je kompletna obnova Područne škole Svibovec Podravski u sinergiji s 

budućim županom Anđelkom Stričakom. 

Osvrnuo se i na sport, istaknuvši da Nogometni klub Sračinec treba vratiti na stari put 

slave što će biti teško, ali ne i nemoguće. 

- Ne smijemo zanemariti ni ostale grane sporta u općini, kao što su naši tenisači, 

stolnotenisači i naravno naši šampioni iz „Fight kluba Kovačić“ koji nas predstavljaju diljem

svijeta, a dosad su doista bili zanemareni – rekao je kandidat za načelnika te poručio:

- Naš zadatak je da sve navedeno provedemo u djela, uz pomoć našeg budućeg župana 

Anđelka Stričaka te našeg premijera Andreja Plenkovića. Sve ćemo to i ostvariti 

kvalitetnom komunikacijom državne i lokalne vlasti. Vjerujem da zajedno možemo Općinu 

Sračinec postaviti na mjesto na kojem zaslužuje biti, a to je među najrazvijenijim općinama

Republike Hrvatske.

Podršku Bačaniju u njegovoj kandidaturi pružio je predsjednik varaždinske Županijske 

organizacije HDZ-a i stranački kandidat za župana Varaždinske županije, saborski 

zastupnik Anđelko Stričak koji je istaknuo da smatra da će i u narednom periodu HDZ biti 

taj bez kojeg se neće moći formirati većina u Općinskom vijeću. 

- Na području Općine Sračinec trenutačno se provode tri velika projekta s državne razine, 

a to su Park Velika graba preko Ministarstva poljoprivrede, tu je i Aglomeracija Varaždin 

koja je također u tijeku, a u idućem mandatu pripremit ćemo svu potrebnu dokumentaciju 



za izgradnju brze ceste koja je neophodna na potezu od Varaždina, preko Sračinca i 

Petrijanca, do Cestice zbog gustog prometa – rekao je Stričak.

Dodao je da HDZ u Sračincu ima veliki potencijal za rast.

- Iza nas su dobri rezultati, a istaknuli smo i dobre kandidate, kako za načelnika, tako i za 

listu za Općinsko vijeće. Vrijedi naglasiti da ovdje u općini Sračinec imamo najmlađeg 

kandidata općenito od svih naših HDZ-ovih kandidata za načelnike. Bačani ima punu 

podršku Općinskog i Županijskog odbora HDZ-a i očekujemo  daleko bolji rezultat nego 

što je bio dosad, a ako se malo potrudimo i pobjedu – poručio je Stričak.

Osim Anđelka Stričaka, podršku HDZ-ovom kandidatu za načelnika Općine Sračinec dala 

je Nadica Dreven Budinski, ispred Kluba vijećnika HDZ-a u Županijskoj skupštini 

Varaždinske županije te brojni drugi članovi stranke.


